

Protokoll från styrelsemöte för Torshälla SS

Datum: torsdagen den 29/10-2020

Klockan: 18.30–21.00

Plats: MunktellArenan konferensrum Hampus

Närvarande: Johan Thureson, Anna Götzlinger, Leif Karlsson, Ann-Christin Abrahamsson, Birgitta Öbrink, Hans Dahlberg, Jonte Murtomäki, Gunnar Sjöberg, Sture Sundvall, Håkan Johansson, Gunilla Lenander, Niklas Bjällhage.

1. Mötets öppnande

Ordföranden förklarar mötet öppnat

2. Godkännande av dagordning

Mötet godkänner dagordningen

3. Val av en protokolljusterare

Gunilla Lenander väljs till protokolljusterare

4. Genomgång föregående protokoll

Protokoll från föregående möte läses upp och godkänns.

5. Rapporter

- Ungdom

DM för optimistjolle lockade ett 30-tal seglare. Samarrangemanget med Svearna fungerade bra.

Det var bra med vind vilket blev lite tufft för nybörjarna.

Denna vecka går 5 ungdomar utbildning instruktör grön. De kan sedan vara ledare på certifierad seglarskola.

Förra veckan hölls utbildningen "Ledarskap grund".

Numera tar TSS kostnader och intäkter (bidrag) för dem som seglar på Mälbybasen. Alla är registrerade i "Idrott On-line".

Det behövs en genomgång av vilka som står med i klubbens register och vilka som är med i "Idrott On-line".

- Lövskär

- Uppdatering luftvärmepump

Det behövs tätning av springor mellan vägg och tak.

Pumpen inte inköpt än.

- Uppdatering toaletter

Grusbädden behöver grävas om och dräneringsslangen förlängas.

Vad vi än gör behöver vi ta kontakt med miljökontoret i Västerås kommun.

I övrigt är Lövskär stängt för säsongen

Går det att ha seglarläger på Lövskär över en helg (– helgen före midsommar)?

Fråga från Niklas Bjällhage.

- Slipen

22 oktober blåstes ledningarna på slipen.

Därefter kom kommunen och blåste resten. Då bubblade det rejält i ån på en punkt.

Ingen återkoppling från kommunen på frågan om läckage och vattenkvalité.
Ann-Christin informerar om att den som ansvarar för ledningen har om det är fler än 50 användare också ansvar för vattenkvalitén.

- Subliftrampen

Vi väntar på offert från Mats Gren på utredning ang rampens bärighet.
Johan varit i kontakt med Markströms som byggde bryggan på Lövskär. De kommer att lämna offert på kostnad för pålning av rampen Efter pålning har rampen en bärighet på 16 tons.

- Sublift

Ordinarie upptagningen avslutades den 18 oktober. 138 TSS-båtar med plats på slipen, 11 TSS-båtar som transporterats från slipen samt 7 TMK-båtar har tagits upp. Bandlåset slutade fungera i slutet av september. Slutade med att det gamla manuella bandlåset monterades. Reparator från Alutec kom efter felanmälan och konstaterade att ett par säkringar gått utan att det syntes. Dödmansgreppet har krånglat och är utbytt. Nya tampar till banden är beställda och har kommit. Belastningen på förarna har varit ojämn under upptagningen. Datum för höstservice kommer senare.

- Segling

Ingen representant på plats.
Tord Nogerius har haft diskussioner med Svearna om gemensamt klubbmästerskap nästa år.

- Nöje

-

- Miljö

Miljökontoret har gjort tillsyn under hösten (inte hos oss). De har kommit överens med Svearna om att de får göra tester om borttagning av färg. En våtsanering har genomförts hos TSS som en del av Svearnas test. Har någon/vem godkänt??

- Saneringsintyg

Mötet tittar på förslaget från Miljögruppen.
Behöver redigeras.

- Krav i samband med borttagning av båtbottnfärg

Genomgång av dokument från Miljökontoret.

Det är nödvändigt att alla båtklubbarna samarbetar och att alla får samma regler att följa.

För att få ordning på frågan behövs ett möte med styrelsen och miljögruppen.

- Övriga rapporter

Lövskär – elfrågan. 50 ampere kräver ny sjökabel. En kostnad förmodligen på omkring 100 000. 35 ampere kanske sjökabeln klarar – kostnad 8000 (?). Elcentralen behöver byggas om i båda fallen.

Fråga till slipen – hur kan man göra något åt alla olåsta stegar under båtarna etc som gör det lätt för tjuvar att komma upp i båtarna.



Sture rapporterar att båttrailern finns monterad och färdig att hämta registreringskylten kommer till Sture som sedan åker och hämtar trailern (troligen i nästa vecka). Han ser till att den blir registrerad på TSS.

5. Ekonomi

- Budgetuppföljning
 - Uppföljning kiosk och hamnavgifter
Leif redovisar elförbrukning på Lövskär, gästhamnsavgift och kiosk.

Dvs "Budgeten är god och i balans".

Bland annat pga Covid-19 har årets utgifter blivit lägre än budgeterat beroende på att planerade arbeten har fått skjutas upp.

6. Nya och utträdande medlemmar

- Nya medlemmar
Joakim Arreflod
Kent Edin
Jennifer Lindstedt, Mårten Lindgren, Gunnel Lindgren, Kerstin Lindgren
Kaj Wågdahl, Eva Lehto, Vega Wågdahl, Irma Wågdahl
Gabriel Waite
Nicklas Maxe, Ellen Svärd, Noha Maxe, Stella Maxe
Stephan Söderlund, Catarina Söderlund
Juniorer
Signe Larsson
Maxemilian Mastacci Clarstedt
Svante Eriksson
David Jovanovic
Lucas Ferm
- Utträdande medlemmar
-

7. Meddelanden

-

8. Övriga frågor

- Möten framöver
 - Web-baserade?
Mötet säger nej till digitala möten och siktar på att genomföra fysiska möten i stor lokal.
Mötet beslutar att ställa in höstmötet samt fundera över hur årsmötet ska kunna genomföras på ett smittsäkert sätt.
 - Beslutsgång akuta ärenden / Beslutsgång under Pandemi
Mötet beslutar att godkänna att frågor avgörs genom mail-beslut vid behov.
- Ändring av avtal mellan TSS och Torshälla Båthallsförening
 - Ett extra årsmöte kommer att hållas i båthallsföreningen där frågan behandlas.

- Ombyggnad Juniorhuset på Lövskär

Se bifogade dokument "Juniorhus Nuvarande", "Juniorhus förslag 1" samt "Juniorhus förslag 2".

Mötet går igenom och diskuterar de olika förslagen. Förslagen läggs ut på hemsidan för idéer och kommentarer från medlemmarna.

- Informationsskyltar till Lövskär

Det behövs nya skyltar. Idé med inspiration från Askholmen. Välkommen – lite om ön och TSS – nödvändig information/"pekpinnar".

Fråga Lotta Maxe om hon kan tänka sig att ta hand om det.

- Uppdragsbeskrivning kommittéer

- Se bifogade dokument "Brev till styrelsen 2020-05-11"

Sublift-gruppen har ett dokument som kan fungera som utgångspunkt.

Hasse Dahlberg skickar till mötesdeltagarna.

- Uppdatering slipregler

Se bifogade dokument "Slipregler 11-01-14", "Lathund - Nyttjanderättsavtal mellan båtklubben och båtägaren" samt "Mall - Nyttjanderättsavtal mellan båtklubben och båtägaren"

Mötet går igenom mallen och diskuterar om allt som står verkligen håller juridiskt.

Mötet går också igenom nuvarande slipregler som behöver revideras. Gunnar Sjöberg tar ansvar för en grupp som går igenom dem.

Övriga punkter förs till kommande möte.

- Beslutslogg
- Medlemsregister

9. Tid för nytt möte

Torsdag 26 november, 18.00 – Munktellarenan, Hampus.



Anna Götzlinger
sekreterare



Johan Thureson
ordförande

Justeras



Gunilla Lenander